
Sabah Namazı
Buluşmaları
devam ediyor

Osmaniye İl Müftülüğü ta-
rafından düzenlenen Sabah

Namazı Buluşması, bu haftaHacı
Mustafa Palalıoğlu Camisinde
gerçekleştirildi. � Sayfa 2’de...

Osmaniye Sağlık Sen Şube
Başkanı Muhi�in Çenet,

ken�e Hekim Komisyonu baş-
kanlığı kurulduğunu belir�i.

� Sayfa 2’te

Osmaniye’nin Düziçi ilçe-
sinde devrilen mobilya

yüklü tırın alev aldıkazada yara-
lanan sürücü olay yerindeki ilk
müdahalenin ardından hasta-
neye kaldırıldı.

� Sayfa 3’te...

Osmaniye’de düzenlenen Hentbol Kadınlar 2. Lig Play-Off Grup Müsaba-
kaları tamamlandı.Tosyalı Spor Kompleksinde oynanan müsabakalar, 2

grupta 8 takımının katılımıyla gerçekleştirildi.Grup müsabakalarında Osmaniye
Arena SporKulübü, RizeArdeşen Belediyespor, 1955 BatmanBelediyespor, Van Bal
Ebrar Spor Kulübü, Elazığ Gençlik SporMüdürlüğü, Şanlıurfa Güneşin Çocukları
GSK, Adana Şehit Ahmet Mehmet Oruç Spor Lisesi SK. ve Trabzon Ortahisar Be-
lediyesi mücadele verdi. Türkiye Hentbol Federasyonu Genel Koordinatörü Prof.
Dr. Serdar Eler ve Proje GelişimKoordinatörü Harun Yıldırım, Osmaniye’ye gaele-
rek müsabakaları yakından takip e�i.

� Sayfa 5’te...

Hentbol 2.lig play-off
maçları tamamlandı

Vali Yılmaz, rezerv alanlarında
incelemelerde bulundu
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Milletin Ortak Sesidir.”

GÜNLÜK MAHALLİ SİYASİ GAZETE www.akdenizgazetesi.com

23 Ocak 2025 Perşembe Yıl: 28 Sayı: 7032 Fiyatı: 4 TL.

Osmaniye Valisi Dr. Erdinç Yılmaz, 6 Şubat depreminde hasar alan Metin Tamer ve
Sefa Evler Sitelerinin yerinde yapımı devam eden inşaa�a incelemelerde bulundu.

Yılmaz, ziyaretinde inceleme yaptığı konut inşaatları hakkında görevlilerden bilgi aldı.İn-
şallah Mart ayında Metin Tamer Sitemizi, Mayıs ayında da Sefa Evler Sitemizi bitirmiş ola-
cağız. Hemşehrilerimize şimdiden hayırlı olmasını diliyoruz" dedi. � Sayfa 3’te...

OsmaniyeAslantaş Gençlik ve Doğa Kampında, Osmaniye veAdana izcilik kulübü, üye-
leri ile hafız öğrencilere yönelik izcilik ve doğa kampı düzenlendi.İl Müftülüğü, Türkiye

İzcilik Federasyonu (TİF) ve EvrenselHafızlarDerneği (EHAD) koordinatörlüğünde 200 hafız öğ-
rencinin katılımıyla düzenlenen kamp 3 gün sürdü.Kampı ziyaret eden ve aynı zamanda izci li-
deri olanOsmaniye İlMüftü Yardımcısı Seher Yılmaz, izci lideri, hafız izciler ve hafız öğrencileri
tebrik ederek kampın hayırlara vesile olmasını temenni e�i. � Sayfa 5’te...

Osmaniye Valisi Dr.Erdinç Yılmaz, sıra mağazalar, Zafer Camisi ve Ra-
hime Hatun Mahallesi’ndeki rezerv alanlarında incelemelerde bu-

lundu.Vali Yılmaz, incelemelerinin ardından burada yaptığı açıklamada, “Çevre,
Şehircilik ve İklim Değişikliği Bakanlığımız burada Emlak Konut vasıtasıyla
yatay mimari olarak yapılacak çok güzel bir proje uyguluyor. Burada 120 konut,
328 dükkân ve 72 ofis yapılacak. Tamamlandığında Osmaniye’mizin çehresini
değiştirecek projeler. Şimdiden Osmaniye’mize hayırlı uğurlu olmasını diliyo-
rum” dedi. Vali Yılmaz son ziyaretini ise inşaat çalışmaları devam eden Rahime
Hatun Mahallesi’ndeki rezerv alanına gerçekleştirdi.Burada 127 konut ve 28 iş-
yerinin yapımının devam e�iğini kaydederek, “Burayı Çevre, Şehircilik ve İklim
Değişikliği Bakanlığımız TOKİ vasıtasıyla yaptırmaktadır. � Sayfa 2’te... Mobilya yüklü tır

devrilerek alev aldı

Osmaniye’de hafız izciler
kampta buluştu

Metin Tamer ve Sefa evlerin
yüzde 70’i tamamlandı

Sağlık-Sen hekim
komisyonu kuruldu
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Osmaniye Valisi
Dr.Erdinç Yılmaz,
sıra mağazalar,
Zafer Camisi ve Ra-
hime Hatun Mahal-
lesi’ndeki rezerv
alanlarında incele-
melerde bulundu.

Yılmaz, ilk ince-
lemelerini Mehmet
Eminler Konağı ya-
nında bulunan sıra
mağazalar rezerv
alanına gerçekleş-
tirdi.

Yılmaz incele-
melerinin ardından
yaptığı açıklamada,
“Burada 45 işyeri
yapılma çalışmaları-
mız Çevre, Şehirci-
lik ve İklim
Değişikliği Bakanlı-
ğımızca başlatıldı.
Burayı EmlakKonut
yapıyor. İki katlı,
çok güzel, modern

işyerleri olacak. Ça-
lışmalar hızlı bir şe-
kilde devam ediyor.
Şimdiden hayırlı ol-
masını diliyorum”
dedi.

Vali Yılmaz daha
sonra ise Zafer
Camii civarındaki
rezerv alanda ince-
leme ve denetleme-
lerde bulundu.

Vali Yılmaz, in-
celemelerinin ardın-
dan burada yaptığı
açıklamada, “Çevre,
Şehircilik ve İklim
Değişikliği Bakanlı-
ğımız burada Emlak
Konut vasıtasıyla
yataymimari olarak
yapılacak çok güzel
bir proje uyguluyor.
Burada 120 konut,
328 dükkân ve 72
ofis yapılacak. Ta-
mamlandığında Os-

maniye’mizin çehre-
sini değiştirecek
projeler. Şimdiden
Osmaniye’mize ha-
yırlı uğurlu olma-
sını diliyorum”
dedi.

Vali Yılmaz son
ziyaretini ise inşaat
çalışmaları devam
eden Rahime Hatun
Mahallesi’ndeki re-
zerv alanına gerçek-
leştirdi.

Burada 127
konut ve 28 işyeri-
nin yapımının
devam e�iğini kay-
dederek, “Burayı
Çevre, Şehircilik ve
İklimDeğişikliği Ba-
kanlığımız TOKİ va-
s ı t a s ı y l a
yaptırmaktadır. Çok
güzel bir proje, dai-
relerimiz 112 metre-
k a r e .

Osmaniye’mizinmi-
marisine, şehirleş-
mesine katkı

sağlayacak bir ça-
lışma olacak. Şimdi-
den hayırlı olmasını

diliyorum” ifadele-
rini kullandı.
Kaynak: Valilik

Kahramanmaraş merkezli
6 Şubat 2023'teki depremlerde
en çok etkilenen illerden olan
Hatay'dan ailesiyle geldiği
Afyonkarahisar'a yerleşen
ressam Didem Parlakyiğit
Görücü, kurduğu atölyeyle
sanatını daha da ilerletmek is-
tiyor.

Evli ve bir çocuk annesi 33
yaşındaki Görücü, küçük yaş-
larda resim yapmaya ilgi du-
yunca, yeteneğini fark eden
ailesinin de yönlendirmesiyle
kendisini bu alanda geliştirdi.

O dönem yaşadığı Ha-
tay'da resim sergileri açan,
kendi sanat atölyesini kuran
Görücü, her yaş grubuna
resim yapmayı sevdirmeye
çalıştı.

Kahramanmaraş merkezli
depremler sonrası iş yeri yıkı-
lan ve evi ağır hasar gören
Görücü, ailesiyle geldikleri
Afyonkarahisar'a yerleşti.

Sanatından kopmayan ve
zorlu hayatını çizerek ren-
klendirmek isteyen Görücü,
kiraladığı dükkanda üç ay
önce sanat atölyesini açtı.
Depremle hayatı değişti
Görücü, AA muhabirine,

yeteneğinin fark edilmesiyle
yoğunlaştığı sanatında hep en
iyisini yapmaya çalıştığını
söyledi.

Öğrenim hayatının her ka-
demesinde yaptığı resimlerin
yarışmalarda derece aldığını
ve sergilendiğini anlatan Gö-
rücü, "Antakya'da bilinen bir
ressamdım.

Açtığım sanat atölyemde
resim konusunda çocuk ve
yetişkinlere eğitimler veriyor-
dum, etkinlikler düzenliyor-
duk. Portre çizimler, yağlı
boya tablolar yapıyor, sergiler
açıyorduk. Mesleki anlamda,
her şey çok güzel gidiyordu.

Adana, Gaziantep ve Kahra-
manmaraş'ta da tanınmaya
başlamıştım. Depremde
bütün her şeyimiz yerle bir
oldu. Atölyemden hiçbir şey
çıkartamadık." ifadesini kul-
landı.

"Sanatsal anlamda
hedefimiz büyük,
sergiler planlıyorum"

Görücü, kendilerinin ağır
hasarlı evlerinden sağ çıktık-
ları için sevinirken, vefat ha-
beriyle yıkıldıklarını
belirterek, şöyle konuştu:

"Aile dostlarımızın daveti
üzerineAfyonkarahisar'a gel-
dik. Ev kiraladık, eşyalar
temin e�ik. Kendimize yeni
bir hayat kurduk. Çok zor za-
manlardan geçtik. Yaşadıkla-
rımız hala aklımızda. Eşim
memur olduğu için tayinimizi
buraya aldırdık. Hayalimizde
bile burada yaşamak yoktu
ama insan her şeyi yaşayınca
anlıyor, görüyor. Psikolojik
olarak zorlu geçen süreci ben
de sanatımla atlatmaya çalış-
tım. Açtığım atölyemle yeni
bir sayfa açtım. Kendimi ye-
niden ressamlığa adım atmış
gibi hissediyorum. Burada da
her yaş grubuna ressamlığı
aşılamayı amaçlıyorum. Şim-
dilik yeni olduğumuz için 8
küçük kursiyerim var. On-
larla sanatsal faaliyetler ve
ekinlikler yapıyoruz. Herkese
kapımız açık. Sanatsal an-
lamda hedefimiz büyük, ser-
giler planlıyorum."

Kızına açtığı sanat atölye-
sinde yardım eden 58 yaşın-
daki Nurhayat Parklakyiğit
de sanatsal anlamda kızı Di-
dem'in her zaman güzel işler
çıkardığını vurgulayarak,
onunla gurur duyduğunu
kayde�i.

Kaynak: AA

Depremzede Ressam Sanat
Atölyesiyle Hayata Renk Katıyor

Vali Yılmaz, rezerv alanlarında
incelemelerde bulundu

Osmaniye İl
Müftülüğü tarafın-
dan düzenlenen
Sabah Namazı Bu-
luşması, bu hafta
Hacı Mustafa Pala-

lıoğlu Camisinde
gerçekleştirildi.

Manevi bir at-
mosferde gerçekle-
şen program,
vatandaşların bir-

lik ve beraberlik
içinde saf tutarak
namaz kılmasıyla
başladı.

Sabah namazı-
nın ardından oku-

nan Kur’an-ı Kerim
tilaveti ve yapılan
tesbihatlar, devam
etti.

İl Müftü Yar-
dımcısı Ahmet Se-

vinç, "İslam’ın beş
şartı" konulu soh-
bet gerçekleştirdi.

Sevinç, sabah
namazı buluşma-
ları programları
Osmaniye halkının
kardeşlik bağlarını
güçlendirdiğini ve
manevi değerleri
canlı tuttuğunu
ifade etti.

Program so-
nunda katılımcı-
lara sıcak çorba
ikram edilerek ce-
maatle sohbet or-
tamı oluşturuldu.

Vatandaşlar, bu
tür buluşmaların

devam etmesi te-
mennisinde bulu-
n a r a k
organizasyondan
duydukları mem-
nuniyeti dile ge-
tirdi.

Sevinç, İl Müftü-
lüğü olarak toplu-
mun manevi
hayatını canlandır-
maya yönelik etkin-
likler kapsamında
Sabah Namazı Bu-
luşmalarına devam
edeceklerini belirte-
rek, tüm vatandaş-
ları davet e�i.

Kaynak: İl
Müftülüğü

Sabah Namazı Buluşmaları devam ediyor

Osmaniye Sağlık
Sen Şube Başkanı
Muhi�in Çenet,
ken�e Hekim Ko-
misyonu başkanlığı
kurulduğunu be-
lir�i.

Çenet, yaptığı
açıklamada, yeni

kurulan komisyon
başkanının Osma-
niye Devlet Hasta-
nesinde görev
yapan radyoloji uz-
manı DoktorAbdul-
lah Sarı Yıldırım
olduğunu kayde�i.

Komisyon hak-

kında bilgi veren
Çenet, şunları kay-
de�i:

“Komisyonumu-
zun yönetim kurulu
başkan vekili
Uzman Doktor Hü-
same�in Kazlıdere,
Başkan yardımcısı

Osmaniye Devlet
Hastanesi'nde görev
yapan çocuk cerrahi
uzmanı uzman
Doktor Servet Öcal,
Aile Sağlığı merke-
zinde görev yapan
doktorMustafa Coş-
kun ve Toprakkale

Devlet Hastane-
si'nde görev yapan
doktor Şıh Mehmet
Kızıldağ olmuştur”

Çenet, görev da-
ğılımının belirlen-
mesinin ardından
Genel merkez üyesi
Uzman Dr. Seçkin

Lutfi Yalçın ile
Memur Sen onursal
başkanıMücahit Çe-
lik’i ve Memur Sen
Şube Başkanı Mah-
mut Kahraman’ı zi-
yaret e�iklerini
kayde�i.

Sağlık-Sen

Sağlık-Sen hekim komisyonu kuruldu

O s m a n i y e l i
Şehit Polis Memuru
Mahmut Ava, şeha-
detinin 8. yıl dönü-
münde memleketi
Toprakkale’de kabri
başında düzenlenen
törenle anıldı.

Törene ilçe pro-
tokolü, şehidin ya-
kınları ve çok
sayıda vatandaş ka-

tıldı.
Anma progra-

mına Toprakkale
Kaymakamı Volkan
Özer, Belediye Baş-
kanı Bekirhan
Uyutmaz, İlçe Jan-
darma Komutanı
Teğmen Ahmet
Demir, İlçe Emniyet
Amiri Mustafa
Kodaz ve diğer

kurum amirleri ka-
tıldı. Şehidin ailesi
ve vatandaşların da
hazır bulunduğu
törende, minnet
dolu anlar yaşandı.

Duygusal Anlar
ve Dualar

Şehit Mahmut
Ava’nın kabri ba-
şında gerçekleştiri-
len törende Kur’an-ı

Kerim okundu ve
dualar edildi. Şehi-
din anısı bir kez
daha saygıyla yad
edilirken, tören bo-
yunca duygusal
anlar yaşandı.

Şehit Polis
Mahmut Ava’nın
Kahramanlık
Hikâyesi

16 Ocak 2017’de

Diyarbakır’ın Sur İl-
çesi’nde, Bölücü
Terör Örgütü men-
suplarının yola tu-
zakladığı bombanın
polis servis aracının
geçişi sırasında pat-
latılması sonucu
Şehit Polis Memuru
Mahmut Ava, vatan
uğruna şehit olmuş-
tur.

Şehit Mahmut
Ava, memleketi
Toprakkale’de va-
tanseverliği ve kah-
r a m a n l ı ğ ı y l a
unutulmaz bir iz bı-
rakmıştır. Anma tö-
renine katılanlar,
şehidin hatırasını
her zaman yaşata-
caklarını ifade e�i.

Haber Bülteni

Şahit Mahmut Ava, şehadetinin yıldönümünde anıldı
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Sakarya'nın Kocaali ilçe-
sinde kendinin ve oğlunun
evinin terasına sera kuran 72
yaşındaki İsmail Hakkı Kaç-
maz, yağmur suları ve orga-
nik gübrelerle dört mevsim
sebze meyve yetiştiriyor.

Gümüşoluk Mahalle-
si'nde yaşayan Kaçmaz, bah-
çesinde yetiştirdiği bazı
sebzelerin soğuğa dayana-
maması üzerine evinin tera-
sına sera kurmaya karar
verdi.

Kendisine ve oğluna ait
yan binadaki terasa 40'ar
metrekare iki sera inşa eden
Kaçmaz, burada organik
tarım yöntemlerini kullana-
rak domates, biber, çilek, sa-
latalık, patlıcan, limon ve
maydanoz yetiştirmeye baş-
ladı.

Çatılara kurduğu oluk
sistemiyle 60 tonluk depoda
topladığı yağmur sularını
damla sulama sistemiyle
ürünleri için kullanan Kaç-
maz, organik gübrelerle her
mevsim ürün aldığı uğraşını
torunlarına miras bırakmak
istiyor.

72 yaşındaki Kaçmaz, AA
muhabirine, yeniliklere açık
ve meraklı biri olduğu için
Kocaeli, Antalya, Adana gibi
illerde tarım çalışmalarını in-
celediğini anla�ı.

Bahçesinde yaptığı orga-
nik tarımda soğuk şartlarda
domates ve marullarının ye-
tişmediğini kaydeden Kaç-
maz, bunun üzerine evinin

çatı katındaki terasa kendine
yetecek kadar sera inşa e�i-
ğini aktardı.

"Aynı yaz domatesi
gibi kokuyor"

Kaçmaz, çatı katına yap-
tığı seranın orta ka�aki sı-
caklık sayesinde kış
aylarında al�an ısı aldığını
belirterek, "Domates, biber,
patlıcan, biber, salatalık ye-
tiştiriyorum. Burada yetiştiri-
len ürünler iki haneye de
yetiyor." diye konuştu.

Ürünlerde özellikle orga-
nik olması için hayvan güb-
resi kullandığına değinen
Kaçmaz, kışın yetiştirdiği do-
mateslerin yaz aylarındakiler
gibi aromalı olduğunu dile
getirdi.

Çatıya kurduğu sistemle
yağmur sularını depoladığını
söyleyen Kaçmaz, "Musluk
suları kireçlenme yapıyor.
Yağmur suyu oksijenli ol-
duğu için ürünlerin yetişme-
sine fayda sağlıyor. Serada
damla sulama sistemi kulla-
nıyoruz. Toprak doyduğu
zaman vanayı kapatıp de-
poyu dolduruyoruz. Depo-
daki suyu da bahçe
sulamada kullanıyoruz." şek-
linde konuştu.

Özellikle gençlere ve yaş-
lılara bu tür uğraşları tavsiye
eden Kaçmaz, "İnsan hem
üretken hem sağlıklı hem de
huzurlu oluyor. Yediğin şey-
leri de görüp sağlıklı yiyor-
sun." dedi.

Kaynak: AA

Teras Seralarında
4 Mevsim Organik Tarım

Osmaniye Ata-
türk Anadolu Lise-
sinde öğretmen ve
öğrenc i le r inden
oluşan bir grup
“Çevremizi temiz
tutalım ve çevre-
mizi koruyalım”
konulu bir dizi ça-
lışma gerçekleştirdi.

Öğrenciler, sıfır
atıkla ilgili bilgilen-
dirmek için Osma-
niye Belediyesinin
de desteği ile Ata-
türk Caddesi başta
olmak üzere Cum-
huriyet Meydanı ve
diğer alanlarda bro-
şür dağıtıp farkın-
dalık oluşturmak
için vatandaşlara
bilgilendirdi.

Okul Müdürü

Bünyamin Dağ ve
müdür yardımcısı
Mustafa Öksüz,
yaptıkları açıkla-
mada,

Projenin amacı-
nın öğrencilere
çevre sevgisini aşı-
lamak olduğunu
belir�iler.

Açıklamada, şu
ifadelere yer verdi-
ler:

“Eğitimde far-
kındalık yaparak
gelecek nesillere
daha iyi bir çevre
bırakmayı da he-
defledik. Tabi ki bu-
nunla da bitmedi
Osmaniyeli işletme
sahiplerine ve bi-
reylere ilham vere-
rek iyi bir model

oluşturmayı da
amaçladık. Çalış-
mamızın bir diğer
ayağında ise geri
dönüşüm ve atık
yönetimi husus-
suydu. Çünkü geri
dönüşüm çağımızın
en büyük sorununu
da oluşturmaktadır.
Toplumca çevre te-
mizliği konusunda
çok bilinçli olduğu-
muz söylenemez.
Avrupa ülkelerinde
ise özellikle doğa ve
temiz çevrenin
önemi için doğaya
ve çevreye verilen
değer aynı za-
manda insanların
birbirine olan saygı-
sını ifade etmekte-
dir bu yüzden

bilinçli ve koruyu-
cudurlar. Çevre te-
mizliği önemlidir
çünkü temiz çev-
rede daha az bula-
şıcı hastalık olur.
Çevre temizliği
önemlidir çünkü
çevrede daha fazla
mutlu çocuklar
yaşar. Çevre temiz-
liği önemlidir
çünkü temiz top-
lumda toplumu bi-
reyleri birbirleriyle
daha etkileşimde
olurlar. Çevre te-
mizliği önemlidir
çünkü temiz çev-
rede bireyler daha
mutlu ve sağlıklı
olurlar. Çevre te-
mizliğine insanlık
sürecinin en önemli
konularından biri
olmakla birlikte ge-
leceğin durumunu
belirtir. Sadece ya-
şadığın zamanı
değil geleceği de
düşünerek hareket
etmeliyiz. İnsanla-
rın bilinçsizce a�ığı
atıklar yüzünden
doğanın dengesi
bozulmasını engel-
lemek yine duyarlı
olan biz insanların

görevidir. Ha�a bu
atıklar canlıların ha-
yatı tehlikeye at-
makta kalmazlar
aynı zamanda
kendi ırkı olan insa-
noğullarında zarar
verir. Çevre temiz-
liği sadece kişisel
bir sorun değil he-
pimizin ortak so-

runu ve sorumlulu-
ğudur.”

Okul Müdürü
Bünyamin Dağ,
desteklerinden do-
layı Osmaniye Bele-
diye Başkanı
İbrahim Çenet’e te-
şekkür e�i.

Atatürk
Anadolu Lisesi

Atatürk Anadolu Lisesinden örnek çalışma

BurdurMehmetAkif Ersoy
Üniversitesi (MAKÜ) Fen Ede-
biyat Fakültesi Biyoloji Bö-
lümü Öğretim Üyesi Prof. Dr.
İskender Gülle, kuruma teh-
didi altındaki Burdur Gö-
lü'nün yaşadığı su kaybının ve
çevresindeki katı atık kirliliği-
nin üzüntü verici olduğunu
söyledi.

Gülle, göl kıyısında gazete-
cilere yaptığı açıklamada, Bur-
dur Gölü'nün çevresindeki
atıkların kötü görüntü oluştur-
duğunu ifade e�i.

Son yıllardaki azalan yağı-
şın sulak alanlar başta olmak
üzere bütün çevreyi olumsuz
etkilediğini vurgulayan Gülle,
"Göller Bölgesi'nin sulak alan-
larından Eğirdir, Beyşehir,
Burdur göllerimizin su seviye-
sinde çok büyük kayıplar var.
Özellikle Burdur Gölü'nde
yarım asırlık dönemde su sevi-
yesinde 20 metrenin üzerinde
kayıp var." dedi.

Çevredeki akarsu ve gölle-
rin kurumasının doğada bir
şeylerin yolunda gitmediğini
gösterdiğine işaret edenGülle,
doğanın kan damarları olan
hidrolojik yapının gi�ikçe bo-

zulduğunu kayde�i.
Gülle, bunda insan etkisi-

nin çok fazla olduğunu vurgu-
layarak, sözlerini şöyle
tamamladı:

"Her geçen gün çekilen
gölün çevresindeki kirlilik
üzüntü verici. Bu bölgede yıl-
lardır akarsular üzerine kuru-
lan gereğinden fazla baraj ve
göletler, ihtiyaçtan fazla acı-
masızca çekilen yeraltı suları,
hidrolojik yapıyı bozmamızda
başlıca etkenler oldu. Bir an
önce iklim değişikliğine uyum
çerçevesi kapsamında artık bir
şeyler yapmanın vaktinin gel-
diği ve geçiyor olduğunu gör-
memiz gerekiyor."

Devlet Su İşlerinin verile-
rine göre, 1971'den bu yana
yüzey alanı yaklaşık yüzde 40
küçülen gölün hacmi, Ocak
2025'te 3 bin 480 hektometre-
küp, su kotu ise 836,72 metre
ölçüldü.

Kuraklıkla boğuşan gölün
çevresinde ve "Şeker Plajı" ola-
rak bilinen kıyısında, genel-
likle piknikçilerin bıraktığı
atıklar, kirlilik ve kötü görüntü
oluşturuyor.

Kaynak: AA

Burdur Gölü'nün çevresindeki
atık kirliliği endişelendiriyor

Osmaniye’nin
Düziçi ilçesinde dev-
rilen mobilya yüklü
tırın alev aldı.

Edinilen bilgiye
göre, TAG otoyolu-
nun Düziçi - Bahçe
arasında, mobilya
yüklü tır, sürücüsü-
nündireksiyon haki-
m i y e t i n i

kaybetmesiyle dev-
rilerek alev aldı.

Çevredekilerin
112 Acil Çağrı Mer-
kezine ihbarı üze-
rine olay yerine
ambulans, güvenlik
ve itfaiye ekipleri
sevk edildi.

İtfaiyen ekipleri-
nin müdahalesi ile

söndürülen yan-
gında maddi hasar
meydana gelirken
kazada yaralanan
sürücü olay yerin-
deki ilk müdahale-
nin ardından
hastaneye kaldırıldı.

Kazayla ilgili tah-
kikat başlatıldı.

Haber Bülteni

Mobilya yüklü tır devrilerek alev aldı

Sular Akademi
Hastanesi Çocuk
Sağlığı ve Hastalık-
ları Uzmanı Dr.
Mehmet Örenler,
özellikle Aralık
ayından itibaren
artış gösteren viral
enfeksiyonlara karşı
önemli uyarılarda
bulundu.

Hastanenin yeni
doğan, yoğun
bakım, servis ve acil
bölümlerinde hiz-
met verdiğini belir-
ten Dr. Örenler, son
dönemde yoğun ök-
sürük, yüksek ateş
ve beklenmedik şe-
kilde ishal şikayetle-
riyle hastaneye

başvuran çocuk
hastaların sayısında
ciddi bir artış yaşan-
dığını ifade e�i.

Dr. Örenler, bu
tür semptomları
olan çocukların
okula gönderilme-
mesi gerektiğini
vurguladı: Bu tür şi-
kayetleri olan hasta-
larımızın öncelikle
bir çocuk doktoruna
başvurması çok
önemli. Ayrıca, en-
feksiyonun yayıl-
masını önlemek
adına izolasyon ku-
rallarına dikkat
edilmeli. Müm-
künse okul çağın-
daki çocuklar
semptomlar başla-
dığında okula git-
memeli. Maske
kullanımı da bulaşı
engellemede etkili

bir yöntem olabilir"
dedi.

Enfeksiyonun
damlacık yoluyla
bulaştığını belirten
Dr. Örenler, el hijye-
ninin hayati bir
öneme sahip oldu-
ğunu ifade ederek,
antibiyotik kullanı-
mına ilişkin de şu

bilgileri paylaştı:
"Her viral enfeksi-
yonda antibiyotera-
piye gerek yoktur.
Ancak bazı durum-
larda bakteriyel en-
f e k s i y o n l a r ı n
eklenmesi halinde
antibiyotik tedavisi
uygulanabilir” dedi.

Dr. Örenler, ço-

cukların sağlığı için
erken müdahale ve
hijyen kurallarına
uyulmasının, salgı-
nın kontrol altına
alınmasında büyük
bir öneme sahip ol-
duğunu belirterek,
toplumu duyarlı ol-
maya davet e�i.

Kaynak: İHA

Viral enfeksiyon uyarısı: izolasyona ve hijyene dikkat

Osmaniye Valisi
Dr. Erdinç Yılmaz,
6 Şubat depre-
minde hasar alan
Metin Tamer ve
Sefa Evler Siteleri-
nin yerinde yapımı

devam eden inşa-
a�a incelemelerde
bulundu.

Yılmaz, ziyare-
tinde inceleme yap-
tığı konut inşaatları
hakkında görevli-

lerden bilgi aldı.
Metin Tamer Si-

tesinde 427 daire,
88 dükkân, Sefa Ev-
lerde ise 317 daire,
70 dükkân bulun-
duğunu söyleyen

Vali Yılmaz inşaatın
%70 oranında ta-
mamlandığını ifade
ederek, “Depremde
evlerini kaybeden
hemşerilerimizi ev-
lerini, dükkânlarını
kaybeden hemşeri-
lerimizi dükkânla-
rına kavuşturmak
için var gücümüzle
çalışıyoruz. İnşallah
Mart ayında Metin
Tamer Sitemizi,
Mayıs ayında da
Sefa Evler Sitemizi
bitirmiş olacağız.
Hemşehrilerimize
şimdiden hayırlı ol-
masını diliyoruz"
dedi.
Kaynak: Valilik

Metin Tamer ve Sefa evlerin yüzde 70’i tamamlandı
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Türk Kızılay için kan bağışladığı sırada şüp-
helenilmesi üzerine gi�iği hastanede karaciğer
yetmezliği tanısı alan 3 çocuk annesi Songül
Yaman, gönüllü donör olan ablasından nakille
sağlığına kavuştu.

Sakarya'nın Adapazarı ilçesinde yaşayan 41
yaşındaki 3 çocuk annesi Yaman, Türk Kızılaya
kan bağışı yapmak için gi�i. Bağış öncesi yapılan
tes�e kan değerleri düşük çıkan Yaman, hemen
bir hastaneye yönlendirildi.

Yaman'a tetkikler sonucu karaciğer yetmezliği
tanısı konulurken, hastalığının gi�ikçe ilerlediği
tespit edildi.

Gerekli şartları taşıyan donör bulunamaması
üzerine Yaman'ın 44 yaşındaki ablası Özgül Esen
gönüllü oldu. Ablaya yapılan testlerde kardeşine
karaciğerini verebileceği belirlendi.

Nakil sürecinde aynı anda ameliyata alınan
kardeşlerin operasyonu başarıyla geçti.

Biruni Üniversitesi Tıp Fakültesi Hastanesi
Organ Nakli Merkezi Sorumlusu Doç. Dr. Halil
Erbiş, AA muhabirine, karaciğer yetmezliği teş-
hisi konulan Yaman'ın merkezlerine nakil için
başvurduğunu söyledi.

Yaman'a yapılan ayrıntılı tetkiklerle karaciğer
yetmezliğinin son dönemine geldiğinin, artık bu
organla hayatını uzun dönem devam e�iremeye-
ceğinin anlaşıldığını belirten Erbiş, "Nakil olması
ve donör bulması gerektiğini kendisine anla�ık.
Ablası Özgül Hanım çok vefakar şekilde karaci-
ğerini verebileceğini ifade e�i. Onun tetkiklerini
ve tahlillerini hızlıca tamamladık ve uyumlu ol-
duğunu gördük." dedi.

Doç. Dr. Erbiş, tedavi sürecinde hem hastanın
hem de ablasının çok pozitif olduğunu dile geti-
rerek, şöyle devam e�i:

"Bugün ameliyatın altıncı günü, her ikisi de ta-
burcu olabilecek durumda. Karaciğer nakli gibi
büyük ameliyatın yedinci gününde hastamızı
evine gönderebilecek durumdayız. Tabii ki bu
bizim başarımızdan ziyade hastanın başarısı, po-
zitifliği ve bizim istediklerimizi düzenli şekilde
yapması. Songül Hanım'ın 3 çocuğu va, hepsi de
daha küçük çocuklar. Teyze anne yarısıdır, bili-
yorsunuz. Şimdi teyzeleri annelerine karaciğerini
verdi, organının yarısını verdi. Artık hani teyze
yarısı, anne yarısı olmaktan çıktı. Onların teyzesi
için 'Tam bir anneleri oldu.' diyebiliriz."

"Bu kadar kolay olacağını
zannetmiyordum"

Songül Yaman ise kan vermeden önce şüphe-
lenilmesi üzerine kendisine hastanede tahliller
yapıldığını anla�ı.

Sonucu bulana kadar aradan iki yıl geçtiğini,

sonra siroz teşhisi konulduğunu belirten Yaman,
doktorları çok araştırdıklarını söyledi.

Yaman, doktoru Doç. Dr. Halil Erbiş'le konuş-
tukları dönemde bir türlü uygun donör bulama-
dıklarını ifade ederek, "Çıkmazdaydım. Ablam,
'Beraber gidelim hastaneye, tahlillerimizi verelim.
Hayırlısı neyse o olsun.' dedi. Tabii her gidiş ge-
lişimizde heyecanla buraya gidip geliyorduk. En
son tu�u. Allah'a dualarımız kabul oldu. Ablam
verici oldu. İkimiz aynı anda ameliyata girdik.
Tabii ki o benden önce çıktı. Ameliyat sonrasında
iki gün yoğun bakımda kaldım. Sonra servise al-
dılar. Çok çabuk toparladık. Bu kadar kolay ola-
cağını zannetmiyordum." diye konuştu.

Çok mutlu olduğunu dile getiren Yaman,
"İkinci hayatım hem Allah'ın hem doktorların
hem de ablamın sayesinde. 3 kızım var. Onlar da
iyileşmemi çok istiyorlardı. Organ bağışı gerçek-
ten çok önemli. Bu iş başıma geldiği için insan-
lardan rica ediyorum.Allah rızası için en azından
organ bağışında bulunsunlar." ifadelerini kul-
landı.

Yaman, hastaneden çıkınca çocuklarıyla uyu-
mayı düşündüğünü belirterek, uykusuz geceler
yaşadıklarını dile getirdi.

Düşünmekten ve özlemekten dolayı bu sü-
reçte pek uyuyamadığını aktaran Yaman, "Sanı-
rım onlarla birkaç gün evden çıkmayacağım.
Şimdi tatildeler. Bence onlara da güzel hediye
olacak." şeklinde konuştu.

"Oğluma karne hediyesi oldum"
Abla Özgül Esen de kardeşinin rahatsızlığını

öğrendikten sonra donör olmaya karar verdiğini
söyledi.

Ameliya�an önce birçok tes�en geçtiklerini
anlatan Esen, "Her seferinde 'İnşallah olur.' di-
yorduk. Allah, dualarımızı kabul e�i. Tabii ki
önceAllah, sonra doktorlarımız, hepsi elbirliğiyle
toparladılar. Herkesin donör olmasını ya da
organ bağışlamasını isterim çünkü gerçekten çok
önemli bir şey. Bir insanın umudu yani." dedi.

Esen, 5 yaşında bir oğlunun olduğunu belir-
terek, şunları kayde�i:

"İlk önce oğluma kocaman sarılacağım. Dün
akşam aradı, 'Anne, doktor amca daha çıkış ver-
medi mi?' diye sordu. 'Hayır oğlum, gelecek, ko-
nuşacak benimle. Ondan sonra çıkış verecek.'
dedim. 'Bir an önce versin artık, yeter.' diyor. Oğ-
luma karne hediyesi oldum. Yani o bir gerçek.
Nereden baksanız bir haftadan beri de hastane-
deyim. Bir haftadan beri görmüyordu. Her tele-
fonla konuştuğumuzda 'Anne çok özledim.'
deyip duruyordu. Ona sürpriz olacak."

Kaynak: AA

Yaşam Haberleri

Afetzedelere 7 bin 592 konut

Ablasının donörlüğüyle kurtuldu "Asrın felaketi" olarak nitelenen Kahraman-
maraş merkezli 6 Şubat 2023'te meydana gelen
depremlerin büyük yıkıma neden olduğu Ma-
latya'da, afe�edelere 24 Ocak Cuma günü 7 bin
592 konut daha teslim edilecek.

Daha önce 19 bin 751 konutun teslim edil-
diği Malatya'da böylelikle afe�edelere verilen
konut sayısı 27 bin 343'e ulaşacak.

Malatya Büyükşehir Belediye Başkanı Sami
Er, AA muhabirine, 6 Şubat depremlerinin in-
sanlara büyük travma yaşa�ığını, şehirlerin ku-
rulduğu alanların iyi seçilmesi gerçeğinin bir
kez daha ortaya çıktığını söyledi.

Malatya'nın depremlerde Hatay'ın ardın-
dan en fazla yıkıma uğrayan kent olduğuna
işaret eden Er, devletin depremin ilk gününden
itibaren afe�edelerin yanında olduğunu, ba-
rınma sorunlarının giderilmesi için çalışmala-
rın Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan'ın
liderliğinde hızlı bir şekilde sürdüğünü ifade
e�i.

İl genelinde deprem nedeniyle 80 bin hak
sahibi bulunduğunu, Çevre, Şehircilik ve İklim
Değişikliği Bakanlığı, Valilik ve Büyükşehir Be-
lediyesinin birlikte yürü�üğü çalışmalar so-
nucu Malatya'da 88 bin konutun ihalesini
yaptıklarını aktaran Er, "Cumhurbaşkanımız
Sayın Recep Tayyip Erdoğan cuma günü Ma-
latya'mızda olacak. Malatya'mızda cuma günü
yapılacak kura çekimiyle birlikte 27 bin 343
konut vatandaşlarımıza teslim edilmiş olacak.
Toplam ihale e�iğimiz konut 88 bin. Bunların
27 bin 343'ü teslim edilmiş olacak. Diğer ka-
lanların inşaatları devam ediyor." dedi.

"56 rezerv alanda
inşaatlar sürüyor"

Kalıcı konut ve iş yeri inşaatlarının ivme ka-
zandığını ve yapımının hızla sürdüğünü belir-
ten Er, şöyle konuştu:

"Salköprü şantiyemizdeyiz.
Üç ay önce başlayan bir şan-
tiye, 3 ayda konutlar önemli
oranda yükseldi. Şantiye yetki-
lileriyle yaptığımız görüşme-
lerde bu konutların yaklaşık 3
ay içerisinde teslim edileceği
söylendi. Birçok şantiyeyi do-
laşıyorum. Bir şantiyeye gi�i-
ğimde, bir ay sonra tekrar aynı
şantiyeyi ziyaret e�iğimde ko-
nutlarımızın şantiyelerimizin
ne kadar hızlı yükseldiğini hep
birlikte görüyoruz. Toplam 56
rezerv alanımızda inşaatlar sü-
rüyor. Malatya'nın neredeyse

yüzde 11'ini rezerv alan ilan etmiş durumda-
yız. Rezerv alanın konutları da inşallah pey-
derpey teslim edilecek, zaten şu anda birçok
yerde boyaları yapılıyor, ince işleri yapılıyor.
Rezerv alanlarda mar�a, nisanda dahi teslim
edilecek konutlarımız var."

"2025'in sonunda herkes
evine girmiş olacak"

Kırsal konutlarda da çelik ve betonarme
olmak üzere iki tip konut yapıldığını kaydeden
Er, "Altyapılarıyla beraber epey bir konutumuz
hazır halde, toplamda 14 bin kırsal konutu ta-
mamlamış olacağız. Öyle tahmin ediyorum ki
haziran, temmuz gibi kırsal konutların birço-
ğunu teslim edeceğiz. Şu ana kadar da 3 bin
700 kırsal konutu hak sahiplerine teslim etmiş
durumdayız. İnşallah 2025'in son çeyreğine
kadar tamamını teslim etmiş olacağız." ifadele-
rini kullandı.

Depremzedelerin yaralarının sarılmaya ça-
lışıldığını dile getiren Er, şunları kayde�i:

"Barınma ihtiyaçlarını, çadır, konteyner der-
ken 1-2 yılda depremin konutlarla ilgili, iş yer-
leriyle ilgili tüm yaralarını sarmış olacağız. Bu
da devletimizin gücünü gösteriyor. Çok güçlü
bir Cumhurbaşkanımız, güçlü bir liderimiz
var. Cumhurbaşkanımızın liderliğinde, tüm
bakanlarımızın ve kamu kurumlarımızın çalış-
masıyla Malatya'mız hakikaten 6 Şubat trav-
masını atlatıyor, elhamdülillah, atlatacak da.
2025'in sonunda herkes evine girmiş olacak.
Vatandaşlarımız sabırla beklesinler ama biz de
hızlı, gayretle çalışalım. Bize güvensinler Al-
lah'ın izniyle, Cumhurbaşkanımızın liderli-
ğinde bizim de tecrübemize güvensinler. Bu
tecrübemizle hızlı bir şekildeMalatya'mızı ihya
edeceğiz, hiç kimsenin tereddüdü olmasın."

Kaynak: AA

Daha teslim edilecek

Kan bağışıyla fark edilen hastalıktan
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Isparta'daki
Prof. Dr. Turan Yaz-
gan Etnografya Halı
Kilim Müzesi'ni
2024'te 110 bin yerli
ve yabancı turist zi-
yaret e�i.

Isparta Beledi-
yesi tarafından
Gökçay Kavşa-
ğı'nda 2013'te açılan

11 katlı 3 bin 200
metrekare kapalı
alana kurulu müze,
barındırdığı Ana-
dolu coğrafyasına
özgü halı, kilim ve
etnografik eserlerle
ön plana çıkıyor.

İl Kültür ve Tu-
rizm Müdürlüğü
Halk Kültürü Araş-

tırmacısı Zeliha
Alan yaptığı açıkla-
mada, müzenin
özellikle prestijli ha-
lıların sergilendiği
önemli bir merkez
olduğunu söyledi.

Müzede Anado-
lu'nun farklı bölge-
lerine özgü halı ve
kilim örneklerinin

yanı sıra etnografik
eserler, sedir örtü-
leri, çadırlar ve ta-
rihi dokuma
halıların sergilendi-
ğini ifade eden
Alan, "En eski halı-
mız, 200 yıllık bir
tarihe sahip ve bu
eserler bağış yo-
luyla müzemize ka-

zandırılmış." dedi.
Geçen yıl müze-

nin ziyaretçi sayıla-
rında büyük bir artış
yaşandığını vurgu-
layan Alan, "2023'te
müzemizi 60 bin kişi
ziyaret etmişti.
2024'te bu sayı 110
bine ulaştı. Ziyaretçi-
lerimizin yaklaşık 10

bini tur organizas-
yonlarıyla gelirken,
çevre illerden de
yoğun ilgi görüyo-
ruz.Haftanın 7 günü
ücretsiz olarak ziya-
ret edilebilen müze-
mize tüm halkımızı
bekliyoruz." diye ko-
nuştu.

Kaynak: AA

Osmaniye’de dü-
zenlenen Hentbol
Kadınlar 2. Lig Play-
Off Grup Müsaba-
kaları tamamlandı.

Tosyalı Spor
Kompleksinde oy-
nananmüsabakalar,
2 grupta 8 takımının
katılımıyla gerçek-

leştirildi.
Grup müsabaka-

larında Osmaniye
Arena Spor Kulübü,
Rize Ardeşen Bele-
diyespor, 1955 Bat-
man Belediyespor,
Van Bal Ebrar Spor
Kulübü, Elazığ
Gençlik Spor Mü-

dürlüğü, Şanlıurfa
Güneşin Çocukları
GSK, Adana Şehit
Ahmet Mehmet
Oruç Spor Lisesi SK.
ve Trabzon Ortahi-
sar Belediyesi müca-
dele verdi.

Türkiye Hentbol
Federasyonu Genel

Koordinatörü Prof.
Dr. Serdar Eler ve
Proje Gelişim Koor-
dinatörü Harun Yıl-
dırım, Osmaniye’ye
gaelerek müsabaka-
ları yakından takip
e�i.

Müsabakalar so-
nucunda A gru-

bunda Osmaniye
Arena Spor Kulübü
birinci, Adana Şehit
Ahmet Mehmet
Oruç Spor Lisesi
ikinci oldu.

B grubunda ise
Rize Ardeşen Bele-
diyesi Spor Kulübü
birinci, Elazığ Genç-

lik ve Spor İl Mü-
dürlüğü Spor Ku-
lübü ikinci oldu.

Gruplarında ilk
iki sırayı alan takım-
ların Çanakkale'de
yapılacak final
grubumaçlarına ka-
tılacağı kaydedildi.
Kaynak: GSİM

Hentbol 2.lig play-off maçları tamamlandı

Osmaniye AK
Parti Milletvekili
Seydi Gülsoy,
Memur-Sen Şube-
sini ziyaret e�i.

Gülsoy’u, ziyare-

tinde Memur-Sen
Şube Başkanı Mah-
mut Kahraman ile
Sağlık-Sen Şube Baş-
kanıMuhi�inÇenet,
Büro Memur-Sen

Şube Başkanı Ebu-
bekir Yılmaz ve sen-
dika üyeleri
tarafından karşı-
landı. Kahraman, zi-
yare�e Memur-Sen

ve bağlı sendikaların
çalışmaları hak-
kında Gülsoy’a bilgi
verdi.Ziyare�e ay-
rıca, ken�e yapılan
yatırımlar hakkında

çeşitli konularda isti-
şarelerde bulu-
nuldu.

Milletvekili Gül-
soy, yaptığı açıkla-
mada, “Memur Sen

yöneticilerinin gös-
termiş olduğu yakın
ilgi ve alakadan do-
layı teşekkür ediyo-
rum” dedi.

M.Ali Ulugöl

AK Parti Milletvekili Gülsoy’un, Memur-Sen ziyareti

Halı ve kilim müzesi geçen yıl 110 bin ziyaretçi ağırladı

Antalya Eğitim ve Araş-
tırma Hastanesi Göz Hasta-
lıkları Uzmanı Prof. Dr.
Muhammet Kazim Erol, kör-
lüğe neden olabilen prema-
türe retinopatisi (ROP)
geçiren bebeklerde ilerleyen
yaşlarda normal doğanlara
göre daha sık göz hastalıkla-
rının görüldüğünü belir�i.

Erol, AAmuhabirine, pre-
matüre retinopatisinin erken
doğan çocuklarda göz da-
marlarının gelişmemesine
veya yanlış gelişmesine bağlı
olarak ortaya çıktığını söy-
ledi.

Hastalığın çeşitli risk fak-
törleri olduğunu vurgulayan
Erol, "Çocuklar ne kadar
erken doğmuşsa, doğum ki-
losu ne kadar azsa, ne kadar
çok oksijen almışsa buna göre
hastanın durumu değişebili-
yor. Bunun dışında başka
risk faktörleri de var. Mesela
kafa içi kanaması olmuş ola-
bilir, bağırsak hastalığı, tran-
fizyon geçirmiş, sepsise (kan
zehirlenmesi) girmiş olabilir
ancak en önemli risk faktör-
leri erken doğum, düşük
doğum kilosu ve yüksek ok-
sijen konsantrasyonudur."
diye konuştu

Erol, prematüre bebekle-
rin hastalık riski nedeniyle
doğumundan 4 hafta sonra
göz muayenelerinin gerçek-
leştirildiğini, hastalık tespit
edilenlere düzenli aralıklarla
tarama yapıldığını dile ge-
tirdi.
"Çocukluk çağı körlük-
lerinin en sık nedeni"
Hastalığın ilerledikçe kör-

lüğe neden olabildiğini anla-

tan Erol, "Çocukluk çağı kör-
lüklerinin en sık nedeni olan
prematüre retinopatisi çok bi-
linen bir hastalık değil. Erken
doğan bir çocuğunuz olma-
dıkça bu hastalığın farkına
varamıyorsunuz. 34 haftadan
önce ve 1700 gramın altında
doğmuş, göz doktoruna yön-
lendirilen bütün erken doğan
çocukları muayene ediyo-
ruz." dedi.

"Tip 1" hastalık gelişti-
ğinde tedavilere başlandığını
belirten Erol, lazer yöntemi,
ilaç enjeksiyonu ve cerrahi
müdahalelerin uygulandığını
ifade e�i.

"Ömür boyu takip
etmek gerekiyor"

Hastalığın toplumda çok
bilinen bir rahatsızlık olma-
dığının altını çizen Erol, şöyle
devam e�i:

"Bu rahatsızlık her has-
tada körlüğe neden olmuyor.
Hastalığın yüzde 90'ı kendili-
ğinden düzeliyor, 'Tip 1' ve
agresif prematüre retinopa-
tisi olan yüzde 10'luk kısım
tedavi edilmezse kör kalabili-
yor. Hastalığın görüldüğü ço-
cuklarda ilerleyen yaşlarda
birçok göz problemi ortaya
çıkabiliyor.

Katarakt, göz tansiyonu,
şaşılık ve miyop gibi kırma
kusurları bu tür hastalarda,
normal doğan bebeklere göre
daha sık görülüyor."

Prof. Dr. Muhammet
Kazim Erol, çocukluğunda
bu hastalık görülen kişilerin,
ömür boyu göz hastalıkları
açısından takip edilmesi ge-
rektiğini de sözlerine ekledi.

Kaynak:AA

Prematüre Bebeklerde
Göz Hastalığı Riski

Isparta'da ayakkabı tamir-
ciliği yapan 55 yaşındaki
Kamil Samanlı, mesleğini 45
yıldır ilk günkü heyecanla
sürdürüyor.

Ayakkabı imalatı ve tami-
ratı yapan komşularının ya-
nında 10 yaşında çırak olarak
mesleğe başlayan Samanlı,
zamanla kendini bu alanda
geliştirerek dükkan açtı.

Kent merkezindeki Kun-
duracılar Sitesi'nde hizmet
veren ve "Kamil Usta" olarak
tanınan Samanlı, 1980'den bu
yana işini severek yapıyor.

Samanlı, gazetecilere, ge-
lişen teknoloji ve değişen
moda anlayışının mesleğini
olumsuz etkilediğini, gençle-
rin daha çok spor ayakkabı
giymesinin deri ayakkabıya

olan talebi azal�ığını söyledi.
Bugüne kadar ondan

fazla çırak yetiştirdiğini be-
lirten "Kamil Usta", ancak çı-
rakların genellikle farklı
meslek dallarına yöneldiğini
ifade e�i.

Samanlı, mesleğinin gele-
ceği konusunda endişeli ol-
duğunu vurgulayarak,
"Çırak ve kalfa yetişmiyor.
Mesleğimizi yapacak arka-
mızdan gelen bir nesil yok.
Zahmetli ve kazancı az ol-
duğu için gençler bu mesleği
tercih etmiyor. Bugüne kadar
kendi emeğimle ayakta kal-
dım. Yılların deneyimiyle
ayakkabı tamirciliği zanaa-
tını yaşatmaya çalışıyorum."
dedi.

Kaynak: AA

Ayakkabı tamircisi “Kamil Usta”
45 yıldır mesleğini sürdürüyor OsmaniyeAslan-

taş Gençlik ve Doğa
Kampında, Osma-
niye veAdana izcilik
kulübü, üyeleri ile
hafız öğrencilere yö-
nelik izcilik ve doğa
kampı düzenlendi.

İl Müftülüğü,
Türkiye İzcilik Fede-
rasyonu (TİF) ve Ev-

rensel Hafızlar Der-
neği (EHAD) koor-
dinatörlüğünde 200
hafız öğrencinin ka-
tılımıyla düzenlenen
kamp 3 gün sürdü.

Osmaniye ve
Adana dan kampa
katılan hafız izcilere,
İzcilik temel bilgi-
leri, değerler eğitimi,

izciliğin tarihi, Os-
manlı’da keşşaflık,
ilk yardım eğitimi,
tertip düzen, teknik
tamir ve disiplin eği-
timleri verildi.

GSB Osmaniye
doğa kampı müdür-
lüğündeki kamp li-
derleri eşliğinde,
okçuluk, paintball,

havalı tüfek, mat-
rak, masa tenisi oy-
nayan izciler
kampların ara ve
yaz tatili döne-
minde de olmasını
istediklerini ifade
e�iler.

Kampa Osma-
niye ve Adana Di-
yanet izcilik kulübü

izcilerinin dışında
katılan hafız öğren-
cilerinde dikkatini
çeken izcilik faali-
yetleri, örnek teşkil
ederek bir çok hafız
öğrenci ve kuran
kursu öğreticisinin
beğenisini kazandı.

Kampı ziyaret
eden ve aynı za-

manda izci lideri
olan Osmaniye İl
Müftü Yardımcısı
Seher Yılmaz, izci
lideri, hafız izciler
ve hafız öğrencileri
tebrik ederek kam-
pın hayırlara vesile
olmasını temenni
e�i.

İl Müftülüğü

Osmaniye’de hafız izciler kampta buluştu
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